
 

 

1 

 

Skolebestyrelsesmøde  
Mandag den 2. maj kl. 17.00 – 19.30 i Pusterummet på Langsøskolen 

Afbud: Helga 

 

Dagsorden 

Opsamling fra valgmødet 

17.00 – 17.20 

Info / bilag 

 

Referat 

Keld kontakter de to skoleledere i Voel og Resenbro for at få delt et opslag. 

Tydelig kommunikation til forældre om beslutninger skal der arbejdes med fremover, så det er 

tydeligt, hvad bestyrelsen arbejder med. Husk referat ud til alle. Sælg det gerne med en 

overskrift. 

Vi vil gerne have endnu en suppleant. Hvis det ikke lander nu, så efterspørges på 0. klasse-

intro +  møde med forældreråd + intromøde 7. årgang for de nye forældre. 

 

Nyt fra elevrådet 

17.20 – 17.30 

Info / bilag 

 

Referat 

KE kontakter elevrådet for at høre, om de er med næste gang. 

Orientering om Langsølegene, som afvikles af Elevrådet som en fælles aktivitetsdag den 12. 

maj. 

 

Nyt fra skoleleder bl.a. 

17.30 – 17.50 

Info / bilag 

• Status ansættelser 

• Status fra udvalg om produktionskøkken 
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• Status vedrørende Lektieprincip 

• Elevtal 

Referat 

Status ansættelser. Det ser ud til, at der kommer fint antal ansøgere. Mette J og Desiree 

deltager den 16. maj. Hvis andre har interesse i den 11. maj gives besked til Keld. 

Medarbejderrepræsentanter til skolebestyrelsen for kommende år er valgt. Der har været 

kampvalg Førskolebørn fra Kernehuset, Akacien og Bakkegården kommer på skift på skolen fra 

1. maj til sommerferien.  

Der arbejdes fortsat med planer for Pædagogisk Produktionskøkken. Der skal være en stærk 

pædagogisk forankring af produktionskøkken. Line er involveret ift en forankring også ind i 

Inklusionscentret. Mette har kontakt til flere fonde, og Keld har kontakt til storkøkken-

leverandører. 

I mødeplan for kommende år skal vi huske, at møde 2 eller 3 skal være møde med 

forældreråd. 

HS går som tidligere udmeldt på pension i løbet af efteråret. Der arbejdes på en plan for, 

hvordan opgaver fordeles i ledelsesteamet. 

Vi forventer fire 7. klasser med cirka 21 i her - sportsklassen dog cirka 16 pt. 

Kommende 0. klasse har lige nu 15 indskrevne. 

Overvejelser om skolens vikarmodel. Ambition om at løfte kvalitet i rekruttering. Det kommer 

bestyrelsen til at høre nærmere om. 

Lektieprincip er på vej gennem husmøder. Vi forventer, at det kan vedtages på næste 

bestyrelsesmøde. Vivi og Annette fortsætter. 

 

Præsentation af oversigt over indsatsområder kommende skoleår  

17.50-18.05 

Info / bilag 

• foreløbigt udkast 

• bilag præsenteret på mødet 

Referat 

Præsentation af foreløbigt udkast, hvor korrektur ikke er på plads, 

Drøftelse af indsatser for kommende år. 

Vigtigt, at det pointeres, at det primært er et internt og indforstået dokument. Vigtigt, at det 

pointeres, at dette ikke er det samlede billede af Langsøskolen, men kun de vigtigste nye 

indsatser. 

Bestyrelsen vil gerne orienteres om og drøfte, hvad Mellemformer er her på skolen. 
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Medicinhåndtering - sådan gør vi det på Langsøskolen 

18.05 – 18.20 

Info / bilag 

 

Referat 

Der har været nogle forældrehenvendelser omkring skolens håndtering af medicin.  

Derfor blev forretningsgangen gennemgået. 

Der har været juridisk vurdering med ind over. 

Hvis der er forældre, der har svært ved at få forretningsgange til at give mening i praksis, 

henvises der til ledelsen. 

 

Pause 

18.20 – 18.30 

 

Samarbejde med EliteSilkeborg om udearealer 

18.30 – 18.50 

Info / bilag 

Orientering ved Keld om udspil fra DGI og EliteSilkeborg 

Referat 

KE tager kontakt til EliteSilkeborg. for møde med EliteSilkeborg for at afklare, om vi skal 

videre.Bestyrelsen er positive, men vil først have et klarere billede af, hvad man får ud af 

denne investering 

 

Videre plan for arbejdet med branding af Langsøskolen 

18.50 – 19.10 

Info / bilag 

• videre fra drøftelsen sidst 

• Nedsættelse af udvalg, der kan konkretisere plan 
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Referat 

Det blev drøftet, om skolen kan få en praktikant eller en studerende i studiejob, som kan 

hjælpe med at håndtere branding. 

• konkrete skrive-opgaver 

• video, billeder 

• strategi for branding 

Drøftelse om, hvilke af de mange nævnte initiativer, der skal prioriteres. KE samler et 

dokument med tanker/ideer/forslag, som drøftes på kommende møde. 

Udvalg bestående af  Desiree, Brian, Johnny  - (Daniel) og KE tager teten. KE booker. 

 

Status på skoleårets planlægning. 

19.10 – 19.25 

Info / bilag 

• Skoledagens længde og mulighederne for at forkorte. 

• De gode betingelser for læring og trivsel 

• Mandat til skoleledelse til det videre arbejde 

 

Referat 

På mange parametre en planlægning af nyt skoleår, hvor vi fortsætter i den grundstruktur, der 

pt er gældende. 

Skoledagens længde blev drøftet. Hvis muligt undgås fredag sidste modul, men ikke ved at 

lade eleverne have lang mandag eller onsdag, som fortsat er reserveret til medarbejdermøder 

og møder med eksterne. Bestyrelsen har ikke indvendinger mod afkortning af skoledag, når 

der i stedet sikres dobbeltlærertimer. Det har god pædagogisk mening. 

Fagfordeling er i gang. Der opleves grundlæggende god stemning herom. 

Ressourcefordeling mellem Danmarkshuset og Verdenshuset rykkes lidt, så 

medarbejderressourcer efter aftale med de involverede rykkes i Verdenshuset på baggrund af 

et faldende elevtal i Danmarkshuset og stigende i Verdenshuset. 

 

Evt. 

19.25 – 19.30 

Info / bilag 
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Referat 

• sommerafslutning - vi udvider mødet lidt, og der skal være både møde og hygge. 

Nyvalgte inviteres med  

• Rengøringsdag er blevet afviklet. Det forventer vi fremover at gøre to gange årligt. 

• Rammerne for afvikling af National Test - Keld undersøger. 

• Online-undervisning efter corona. Bruges de gode erfaringer. Verdenshuset skal have 

en drøftelse, da vi vil fastholde de gode erfaringer. 

 

Kommende punkter 

• Udkast til nyt princip om lektier + handleplan 

• Handleplan ud fra tre principper - forældremøder, skolehjem og nye elever 

• Trivselsrapport - kommunerapport 

• Mellemformer 

• KRAP 

• Brandingstrategi - opsamlingsnotat 

• Årsberetning - inputs til ny årsberetning 

 

Kommende mødedatoer 

•   

•    

•    

•    

•  


